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Skriv kort!
... då ökar chansen att din 
insändare kommer med. 
Max 2 000 tecken. Replik 
max 1 200 tecken.

Solnas utveckling kantas av fiaskon
Förr var Solna en drömort att flytta till. 
Till exempel flöt trafiken på bra på Ar-
mégatan, som faktiskt är en påfartsled 
till Essingeleden.

Men hur gick det? Jo, fiasko num-
mer ett är en spårbunden trafik som 

får ta upp halva Solna. Detta förvånar 
mig som växte upp på den goda tiden 
runt 1950, när vi hade spårvagnar 
och trådbussar som knappt märktes i 
trafiken. 

Mitt tips är att se till att trafiken 

flyter i stället för att göra idiotiska 
visioner om framtiden.

Fiasko nummer två är den onödiga 
nya ”arenan” som kan bli en riktig 
flopp.

Arge Ragnar

Bergshamrafrågan är 
mer än klantigt skött
2005 förklarade Signalisten att det 
nu var nödvändigt att ”stärka cen-
trumfunktionerna” i Bergshamra 
och att centrum skulle upprustas 
med nya butikslokaler och bostäder.  

Det dröjde visserligen tre år 
innan något hände, men 2008 kom 
förslaget om ”upprustning och om-
daning” av torget. Det visade sig gå 
ut på att riva biblioteket och i stället 
bygga ett höghus i 12 våningar. 
Dessutom tre stora punkthus mitt i 
nationalstadsparken. Förslaget möt-
tes av en folkstorm av sällan skådat 
slag.

Efter ett års tystnad återkom 
Signalisten och meddelade att de 
varit ”fel ute och rivit förslaget.” 
Nu skulle de boende få vara med 
och framlägga förslag i ”Nystart 
Bergshamra”. Det togs emot mycket 
positivt och vid avslutningen förkla-
rade Signalisten att en detaljplan 
för torget nu ”snarast” skulle upp-
rättas utifrån Bergshamrabornas 
synpunkter. 

”Snarast” visade sig betyda halvt-
annat år, och när planen kom var 
det ingen av deltagarna i ”Nystart 
Bergshamra” som kände igen sig. 
Det enda som föreslogs var omflytt-
ningar inom en enda av huskrop-
parna vid torget – ingen av hela den 
långa raden av frågor som berörde 
torget i övrigt fanns med.

Men det mest uppseendeväckan-
de var att förslaget skulle genom-
föras med ”enkelt planförfarande”, 
eftersom det ”saknade intresse för 
allmänheten.”

Helt plötsligt fick de boende 
beskedet att omdaningen av torget 
varit något de inte skulle lägga sig i.     

Nu har planen överklagats, och 
detta av främst två skäl: att man har 
försökt genomdriva den utan sam-
råd och att det var en plan för hela 

torget som hade utlovats.
I ett ”informationsblad” från Sig-

nalisten antyds att man nu ”kanske 
måste göra om handläggningen av 
planen.” Tillbaka på ruta ett igen – 
efter sju år!

Någon har betecknat Signalistens 
och Solna kommuns sätt att sköta 
Bergshamrafrågan som klantigt. Är 
det inte lite väl milt uttryckt?

Åke Söderlind
Ordförande Bergshamrapartiet

Åke Söderlind i Bergshamrapartiet påpekar att det var sju år sedan Signalisten 
förklarade att centrum skulle upprustas. Än har inget hänt. ArkivFoTo

Jag vill ge dagens rosbukett 
till personalen på Gula 
villan, som heter Drugge, Ma-
rianne, Abbe, Anders, viktor, 
Fia och Ann-Britt, för att de är 
så snälla och gör dagarna på 
Gula villan till toppendagar! 

Elin Kroon

Tack vare Signalistens lot-
terisystem fick jag och mina 
barn en lägenhet på tre rum 
och kök. vi bodde tidigare i 
en etta eftersom jag inte fick 
ta mer i lån på banken och 
andra bostadsköer kan man 
ju stå i tills man blir gråhårig! 

Tackar enormt för att detta 
system finns!

 En mycket glad familj

... är du granne som trots 
vår ihärdiga vädjan låter din 
giftiga tobaksrök välla ut i 
trapphuset och vidare in till 
oss på våningen under. 

Du utsätter våra barn för 
livsfarliga gifter utöver den 
hemska stanken vi tvingas leva 
i. Hur svårt kan det vara att 
röka på balkongen? Eller täta 
din brevlåda?

Fy skäms tant!  ME

Kommentar till artikeln  
”Torget i nya Ingenting får 
årets stadsmiljöpris” den  
18 september: 

Anders Ekegren skryter om hur  
fint torget i nya ingenting är. 
Men när ska Anders Ekegren 
inviga den nya ”trafikplatsen 
västra skogen” (före detta 
torget)? 

Denna plats var tidigare ett 
torg, där folk kunde vistas och 
umgås. Här kunde man låta 
barn cykla i en ofarlig miljö. 

Häromdagen stod sju bilar 
parkerade på det lilla torget 
(ingen av dem var godstrans-
port).

Mina frågor är:
1. Får det överhuvudtaget 

parkeras bilar här enligt de 

trafikbestämmelser som gäller 
i Solna?

2. om det finns ett avtal mel-
lan Solna stad och SL angå-
ende parkering, vad innehåller 
detta?

3. Är det fritt fram att parkera 
och köra in hur som helst om 
man har en lapp på vindrutan 
som säger ”kör för SL”?

Mitt förslag är: gör upp ett 
avtal som reglerar inkörsväg 
och markera till exempel två 
parkeringsrutor (som SL får 
betala hyra för). 

Eller ta bort alla sittplatser 
och uppmana folk att inte störa 
trafiken där.  

Jag vill ha ett konkret svar  
– inget politiskt svammel.

Boende i Västra skogen

Är parkering tillåten på 
torget i Västra skogen?

tyck till
Ditt inlägg bör inte vara längre än 
2 000 tecken, svar 1 200 tecken. 
vi förbehåller oss rätten att korta 
och redigera texter. insänt material 

returneras ej. Bifoga namn, adress och 
telefonnummer även om du skriver 
under signatur. Anonyma insändare 
publiceras ej.

Skriv in din insändare på www.mitti.se
klicka på ”insändare” i menyraden.
Frågor besvaras på telefon 550 550 80 
mån–ons kl 13–16.
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vi hundägare har alltid fått 
höra att vi ska plocka upp baj-
set efter hundarna. 

Jag undrar bara om det gäller 
även för hästägare? 

Efter varje match på rå-
sunda så ligger det stora högar 

av bajs kvar. vem ska plocka 
upp det? Är det kommunen, 
ägaren eller ska det bara få 
ligga kvar?  

Själv plockar jag alltid upp 
efter min hund. 

Ankan

Vems ansvar är hästbajset?

Det finns
inga gränser

för Lions.
Vi hjälper lokalt,

nationellt och
internationellt.
www.lions.se

KÖKSLUCKOR!

www.ingwallkoket.se

Stockholms största urval av 
måttanpassade köksluckor till låga priser

Ring för ett gratis hembesök
Tel. 08-24 70 80 

Vi har även  
innerdörrar!

Sturegatan 34, Sundbyberg
Tel: 29 95 45 • www.restauranglagan.se

Mån-fre 11-22, lör-sön 13-22

Presentcheck!

Ät 2 betala för 1
Gäller ej dryck/avhämtning 

gäller bara middag
Gäller t.o.m. 9 oktober 2012.  

Visa annonsen innan ni beställer.
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Solna SpecialistCenter
www.solnaspecialistcenter.se

Läkarhuset Solna C Hotellgatan 3, 5 tr.

08-735 79 00

Allmänmedicin 
Audiologisk utredning
Endokrinologi (diabetes, 
sköldkörtel, benskörhet m.m.)

Företagshälsovård
Invärtesmedicin
Yrsel (utredning & behandling)
Öron-Näsa-Hals

Specialister:

Effektiv ärrbehandling som
förbättrar och minskar ärr från:

Cicatrix®

• Akne • Brännskador
• Skador • Operationsärr

Köp Cicatrix här:

Arbeta på egna villkor 
som pensionär!

Är du pensionär och vill arbeta 
med Barnpassning, Hushållsnära 
tjänster och Städ i familj?

Kontakta oss!

Kontakta oss på
mia.eriksson@veterankraft.se

tel 08-654 42 00 


